

# مدرسة دسمان ثنائية اللغة

## السياسة المالية للعام الدراسي 2018 - 2019

أولاً : الرسوم الدراسية وتاريخ استحقاق الأقساط :

المرحلة الدراسية	الرسوم المقررة	القسط الاول 01-Sep-2018	القسط الثاني 01-Dec-2018	القسط الثالث 01-Feb-2019
التمهيدي - روضة 1 - روضة 2	دك 1,786	دك 893	دك 893	
الابتدائي 1 - 5	دك 2,784	دك 928	دك 928	دك 928
المتوسط 6 - 8	دك 3,006	دك 1,002	دك 1,002	دك 1,002
الثانوي 9 - 12	دك 3,101	دك 1,034	دك 1,034	دك 1,033
الإحتياجات الخاصة	دك 7,185	دك 2,395	دك 2,395	دك 2,395

**ملاحظة هامة :** في حالة اعتماد رسوم دراسية جديدة من وزارة التربية أو الهيئة العامة لشؤون ذوي الاعاقة سيتم تطبيقها على جميع الطلاب اعتباراً من سبتمبر 2018.

- رسوم التسجيل لجميع المراحل 100 دينار فقط (مخصوم من المبلغ الإجمالي) وغير قابله للرد، وهذه الرسوم تضمن حجز المكان حتى أول يوم دراسي فقط.
- يجب سداد القسط الأول كاملاً قبل بداية العام الدراسي في 1 سبتمبر 2018.
- مده السماح لدفع القسط الثاني والثالث هي 15 يوم من تاريخ استحقاق القسط ما عدا القسط الأول.
- الطلبة الغير مسجلين لكامل القسط الأول لن تدرج أسمائهم في قوائم الصفوف.
- رسوم فصل الإنتظار 300 دينار فقط وتدفع مرة واحدة عند التسجيل وغير قابله للرد .
- رسوم الدمج 300 دينار فقط للحصة الواحدة أسبوعياً على مدار السنة الدراسية وتدفع على قسطين فقط.
- تتوفر بالمدرسة الكتب الأجنبية والعربية والدفاتر الموحدة لمن يرغب بشرائها. ومن لا يرغب عليه توفيرها من الخارج على أن تكون معتمدة من وزارة التربية.
- يلتزم جميع الطلاب بارتداء الزي المدرسي الموحد وعليه شعار المدرسة.
- تحجز الشهادات الدراسية خلال السنة في حال عدم سداد القسط المستحق.

### ثانياً: الإنسحاب :

- في حال انسحاب الطالب بعد مرور أسبوع واحد من بداية العام الدراسي يستحق على ولي الأمر 50% من الرسوم الدراسية.
- في حال انسحاب الطالب خلال النصف الثاني من العام الدراسي يستحق على ولي الأمر الرسوم الدراسية كاملة.

### ثالثاً: الالتحاق المتأخر عن بداية العام الدراسي :

في حالة تسجيل الطالب بعد بداية العام الدراسي تطبق عليه سياسة الرسوم التالية:-

- من 9/1 إلى 10/30 يستحق على ولي الأمر الرسوم كاملة.
- من 11/1 إلى نهاية نصف العام الدراسي الأول تخصم الشهور التي لم يداومها الطالب من بداية الدوام وأي يوم دوام خلال الشهر يحسب شهر كامل.
- من بداية نصف العام الدراسي الثاني يستحق على ولي الأمر نصف الرسوم.

أقر بأنني قد اطلعت على السياسة المالية أعلاه وأوافق عليها، وأتعهد بتسديد الرسوم الدراسية في تواريخ استحقاقها.

اسم الطالب : \_\_\_\_\_ الصف المنقول إليه: \_\_\_\_\_

التاريخ : \_\_\_\_\_ الهاتف: \_\_\_\_\_

اسم ولي الامر : \_\_\_\_\_ توقيع ولي الأمر: \_\_\_\_\_

# DASMAN BILINGUAL SCHOOL

## School Financial Policy for Academic Year 2018 – 2019

### 1- Tuition & Settlement dates: -

Grade	Fees	1st Installment 01-Sep-2018	2nd Installment 01-Dec-2018	3rd Installment 01-Feb-2019
Pre-K - KG1 - KG2	1,786 KD	893 KD	893 KD	
Elementary 1 - 5	2,784 KD	928 KD	928 KD	928 KD
Middle School 6 - 8	3,006 KD	1,002 KD	1,002 KD	1,002 KD
High School 9 - 12	3,101 KD	1,034 KD	1,034 KD	1,033 KD
Special Needs	7,185 KD	2,395 KD	2,395 KD	2,395 KD

**Note: New fees will be applied for all students starting from Sept 2018 if it is approved by The Ministry of Education or The Public Authority of the Disabled.**

- 1) Registration fees for all levels are KD 100 only, (deducted from the total fees) and nonrefundable. These fees only reserve the place to the first day of the school year.
- 2) First installment to be paid in full before the start of new academic year on 1st of September 2018.
- 3) Second and third Installments to be paid within 15 Days from the Due Date.
- 4) Student who did not pay first installment will not be included in class lists.
- 5) Crèche fees are KD 300, to be paid once upon registration and nonrefundable.
- 6) Resource Inclusion fees (RI) are KD 300 per class weekly during Academic Year, to be paid by two installments.
- 7) Unified books (Arabic – English – Notebooks) will be available in store if parent wants to buy. If not, they have to get it from outside with approval from the Public Administration for Private Education.
- 8) School uniform is a must with school logo to all students.
- 9) School reports will be Held in case installments not settled.

### 2- Withdrawal policy:

- 1) Parent to pay 50% from total fees if student withdrew after one week of school beginning.
- 2) Parent to pay full fees if student withdrew during 2nd semester.

### 3- Late registration policy:

**In case of late registration, the following applies: -**

- 1) From 1/9 till 30/10 parent has to pay full fees.
- 2) From 1/11 till end of first semester, all months that the student did not attend are to be deducted and if the student attended one day of the month, the whole month must be paid.
- 3) 50% of the fees have to be paid if the student joins the school in the beginning of the second semester.

I, the undersigned, and parent of student: ----- Class: -----

**Agree here that I have read the above financial policy of the school and agreed to settle all fees at time indicated above.**

Date: -----

Telephone: -----

Parent's Name: -----

Parent's Signature: -----

